
 
Styringsgruppe for Bypakke Nord-Jæren 

Referat 29. november 2017 
 

 

 

 

 

 

Møtetidspunkt Onsdag 29. oktober 2017 12.30– 15.00 
Møtested Rogaland fylkeskommune  
Møterom FU-salen  

 
Medlemmer Navn Til stede Forfall 
Statens vegvesen Terje Moe Gustavsen X  
Jernbanedirektoratet Anita Skauge  X 
Rogaland fylkeskommune Solveig Ege Tengesdal X  
Stavanger kommune Christine Sagen Helgø  X 
Sandnes kommune Stanley Wirak X  
Sola kommune Ole Ueland X  
Randaberg kommune Kristine Enger X  
Fylkesmannen i Rogaland Magnhild Meltveit Kleppa X  

 

 

I tillegg møtte: Hans Silborn, Helge Eidsnes, Tone Oppedal, Astrid Eide, Lisa Garpe, Irene Hegre, 
Vegard Thise, SVV, Gunn Jorunn Aasland Stavanger kommune, Kristin Barvik, Sandnes kommune, 
Arve Nyland, Sola kommune, Kjersti Sandvik Bernt Sekretariat Bypakke Nord-Jæren, Gottfried 
Heinzerling, Marie Koch Singelstad, Mirjana Gvodic, Frank Michael Mortensen RFK, Erik Cockbain 
Fylkesmannen, Stavanger Aftenblad, NRK Rogaland og Stine Haave Åsland sekretariatsleder 

Varamedlemmer Navn Møtt for 
Jernbanedirektoratet Lars Chr. Stendal og Trond Høyde Anita Skauge 
Stavanger kommune Bjørg Tysdal Moe Christine Sagen Helgø 



Sak 51/2017  Referat fra forrige møte 26. oktober 2017  
 
 

Vedtak:   
 
Referat godkjennes 
 
 
 
 

Sak 52/2017 Byutredning Nord-Jæren 
 
Statens vegvesen skal levere endelig rapport 15. desember 2017, arbeidet er nå i sluttfasen. 
Rapporten vil referere til Regionalplan Jæren og styringsgruppen ønsker at utredningen sendes på 
høring til alle kommunene som inngår i dette planområdet. Det ble påpekt at et tydelig høringsbrev 
må følge utredningen.  
 
Statens vegvesen står ansvarlig for innholdet i utredningen, men vil sende et utkast til gjennomlesing 
til styringsgruppens medlemmer før 15. desember for å fange opp eventuelle vesentlige merknader 
før den sendes ut på høring. 
 
Høringsfrist blir tidlig i mars 2018. 
 

Vedtak:   
 
Tas til orientering 

 
 
 
Sak 53/2017  Kostnader i Bussveien 
 
Prosjektleder Vegard Thise presenterte innholdet i rapporten. Rapporten ble drøftet i møtet. 
Styringsgruppen ba prosjektet om å komme tilbake med et nytt notat basert på innspill gitt i møtet. 
Notatet skal danne et fundament for videre arbeid i Bussveienprosjektet. 
 

Vedtak:   
 

1. Rapporten tas til orientering 
2. Styringsgruppen ber Statens vegvesen om å ha vedvarende oppmerksomhet på kostnader i 

Bussveien.  
3. Styringsgruppen ber partene i bypakken om ha kostnadsfokus i forbindelse med behandling 

av reguleringsplanene for Bussveien.  
4. Bussveien bes levere et nytt notat basert på innspill gitt i møtet. Frist: februar 2018. 

 
 
 



Sak 54/2017 Gåstrategi og prioriteringskriterier 
 
Mirjana Gvodic som leder faggruppe gange presenterte gåstrategi og prioriteringskriterier 
(presentasjon vedlagt referat). Strategien og kriteriene ble drøftet i møtet.  
 

Vedtak:   
 
Gåstrategien for Nord-Jæren 2018-2033 vedtas som grunnlagsdokument for programområdet Gange. 
Gåstrategien sendes som en felles politisk orienteringssak til kommunene i Bypakke-samarbeidet 
samt Rogaland fylkeskommune. Gåstrategien skal revideres hvert 4. år i forkant av rullering av 
bypakkens fireårige handlingsprogram.  

 

Styringsgruppen ber om at prioriteringskriteriene for gåtiltak legges til grunn for videre 
porteføljestyring.  

 
 

 
Sak 55/2017 Kommunikasjon i 2018 
 
 
Kjersti Sandvik Bernt, kommunikasjonsrådgiver i sekretariatet presenterte planer for 
kommunikasjonsarbeidet i 2018. Styringsgruppen støttet de foreslåtte aktivitetene og kom med 
innspill og presiseringer som tas med videre i kommunikasjonsarbeidet. 
 

Vedtak:   
 
Tas til orientering 
 
 
 

Sak 56/2017  Møteplan styringsgruppen 2018 
 

Forslag til møteplan ble delt ut i møtet. Sekretariatet bes finne nytt tidspunkt for møtet i august. 
Ellers ok. 

 

Vedtak:   
 
Møteplan for 2018 vedtas, med endring av augustmøtet 
 
 

 
 



 
Sak 57/2017 Politisk dialogmøte 
 
Tema for møtet blir kommunikasjon og mobilitetstiltak. Sekretariatet planlegger møtet sammen med 
Kolumbus som jobber med Mobilitetspakken på Nord-Jæren. Miljøpakken i Trondheim har bekreftet 
at de stiller for å orientere i møtet. Møtested blir i Sandnes sentrum. 
 
 

Vedtak:   
 
Tas til orientering 
 

 
Sak 58/2017 Eventuelt 
 
Vegdirektøren orienterte om at det pågår arbeid med organisering av neste års reforhandling av 
byvekstavtaler.  
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